
 

Трг БиХ 1, 71000 Сарајево / Trg BiH 1, 71000 Sarajevo, тел/tel. +387 (0)33 28 60 92,  факс/fax. +387 (0)33 28 60 93  

 

Број: 05/2-50-13-348-3/14 

Сарајево, 21. 05. 2014. године 

 

 

З А П И С Н И К 

са 3. сједнице Одбора за жалбе грађана на рад полицијских службеника у 

полицијским тијелима Босне и Херцеговине 

 

Сједница је одржана 23. 04. 2014. године, с почетком у 10 часова. 

 

 

Сједница је била затворена за јавност јер су на њој разматрани материјали с ознаком 

тајности. Предсједавао је Вјекослав Вуковић, предсједник Одбора. 

 

Сједници су присуствовала четири члана Одбора, и то:  

1. Вјекослав Вуковић 

2. Александра Мартиновић 

3. Семир Шут, и 

4. Бакир Даутбашић. 
 

 Оправдано су одсуствовали: Борислав Радић, Тихомир Маринчић и 

Негосава Стјепановић, будући да немају одговарајуће дозволе за приступ тајним 

подацима.  

 

Као привремени секретар, за потребе ове сједнице присуствовала је Муамера 

Нумић, секретар Заједничке комисије за надзор над радом ОБАБиХ.  

 

У својству извјестилаца на сједницу су позвани и присуствовали су: Рамиз 

Шкуљ и Предраг Крсмановић из Државне агенције за истраге и заштиту (СИПА).  

 

На дневном реду била је само једна тачка, како слиједи: 

 

Д  Н  Е  В  Н  И     Р Е Д: 

 

1. Разматрање предмета:  

a) П16-06-34-3-39-2/14 

b) П16-06-34-3-39-3/14 

c) П16-06-04-2-205-2/13 

d) П16-06-04-2-205-3/13 

e) П16-06-34-3-154-2/14 

 

Предсједник Одбора Вјекослав  Вуковић отворио је сједницу те укратко 

објаснио присутним члановима Одбора основне процедуре везано за рад на затвореној 

сједници, те им подијелио примјерке приручника за руковање тајним подацима које 

издаје Министарство безбједности БиХ. Потом је дао ријеч представницима СИПА-е.  
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Г. Шкуљ је рекао да није сигуран зашто су тачке ц), д) и е) уврштене у 

данашњи дневни ред, будући да су, по његовом  мишљењу, ова питања већ размотрена 

у прошлом сазиву Одбора.  

Предсједник  Одбора  Вјекослав Вуковић одговорио је да приликом ступања на 

дужност тренутног сазива Одбора, односно приликом примопредаје аката између 

старог и новог сазива, ових предмета није било у документацији, нити је било икаквих 

закључака Одбора који би указивали на то да су питања из тач. ц), д) и е) већ ријешена. 

Додао је да је један од разлога што су представници СИПА-е позвани на ову сједницу 

управо чињеница да се Одбор желио из прве руке обавијестити о статусу свих 

предмета који су наведени у дневном реду.  

Представници СИПА-е рекли су да схватају ову потребу Одбора, те укратко 

објаснили о чему је ријеч у овим предметима, и на који начин су окончани.  

Затим је предсј. Вуковић упитао зашто су акти који су данас разматрани 

означени степеном тајности, рекавши да, по његовом мишљењу, није било потребе за 

тим, судећи по увиду у садржај примљених докумената.  

Г. Крсмановић је одговорио да су сви подаци везани за особе уз чија имена се 

вежу представке означени степеном тајности “на почетку предузетих акција”, односно 

степен им је одредио Криминалистичко-истражни одјел (КИО/СИПА) у тренутку када 

је рад по тим предметима започет, а из разумљивих разлога - заштите истражних 

радњи. Додао је да су ознаке тајности након тога само преузимане, како је предмет 

ишао од одјела до одјела, или од једног органа до другог, јер тако прописује Закон о 

заштити тајних података.  

Г. Шкуљ је затим додао и да су неки од предмета који ће можда бити 

достављени  или су већ достављени Одбору означени чак и степеном “тајно”, те да је 

разлог томе чињеница да се скоро сваком акту које у рад узме Тужилаштво практично 

аутоматски по пријему додијели ознаку  “Т” (тајно). Након што предмет једном добије 

такву ознаку, с њим се даље мора поступати у складу с тим, односно сваки наредни 

корисник тог документа мора га штитити као тајни податак степена “тајно”. Рекао је да 

само жели скренути пажњу члановима Одбора на ту чињеницу, и да у правилу за 

предмете са тако високим степеном тајности класификацију није обавила СИПА, него 

Тужилаштво.  

Предсј. Вуковић је захвалио на пруженим објашњенима, те ставио на гласање 

приједлог закључка којим се прихватају извјештаји СИПА-е по свим представкама из 

данашњег дневног реда, те је једногласно усвојен сљедећи  

ЗАКЉУЧАК: 

Одбор за жалбе грађана на рад полицијских службеника у полицијским 

тијелима Босне и Херцеговине је на 3. сједници, одржаној 21. 05. 2014. године, 

једногласно усвојио извјештај Државне агенције за истраге и заштиту по 

сљедећим предметима:  
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1. П16-06-04-2-205-2/13, од 06. 03. 2013. године 

2. П16-06-34-3-154-2/13,  од 20. 03. 2013. године 

3. П16-06-04-2-205-3/13, од 28. 03. 2013. године 

4. П16-06-34-3-39-2/14, од 15. 01. 2014. године 

5. П16-06-34-3-39-3/14, од 02. 04. 2014. године. 

Одбор за жалбе на рад полицијских службеника у полицијским тијелима 

Босне и Херцеговине закључио је да у поступању полицијских службеника и 

надлежних органа по наведеним питањима нису утврђене неправилности ни 

повреде релевантних закона. Овај закључак биће достављен жалиоцима – особама 

које су упутиле представке, и Државној агенцији за истраге и заштиту.  

Овај закључак је коначан и на њега није могуће упутити жалбу.  

 

 

 

Након тога предсједник Одбора Вјекослав Вуковић закључио је рад сједнице.  

Сједница је завршена у 10.30 часова.  

 

 

 

Предсједник 

Одбора за жалбе грађана 

Вјекослав Вуковић 

 

 

Записник саставила: 

 Муамера Нумић   

 

 

 

 

 

 

 


